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§ 8  
Interpellation 

 

Anmäldes ingiven interpellation: 

(2013:32) av Karin Rågsjö (V) om skillnaden i trygghet mellan olika 

delar av staden 

Dnr 336-1406/2013. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att interpellationen fick fram-

ställas. 

 

Härefter beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att bordlägga besva-

randet av denna interpellation. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 

Fråga nr 1. Vita jobb/schysta villkor  

 

Borgarrådet Mogert (S) ställde en fråga om vita jobb/schysta villkor. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Mogert och Hamilton. 

 

 

Fråga nr 2. Rinkebyakademien  

 

Awad Hersi (MP) ställde en fråga om Rinkebyakademien. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Awad Hersi och borgarrådet Larsson. 

 

 

Fråga nr 3. Handelskammarens rapport om ungdomar som lämnar Stockholm  

 

Ann Mari Engel (V) ställde en fråga om Handelskammarens rapport om 

ungdomar som lämnar Stockholm. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Ann Mari Engel och borgarrådet Larsson.  

 

 

Fråga nr 4. Skolkommun  

 

Emilia Bjuggren (S) ställde en fråga om skolkommun. 
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Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Emilia Bjuggren och borgarrådet Edholm. 

 

 

Fråga nr 5. Försvunna ungdomar  

 

Karin Rågsjö (V) ställde en fråga om försvunna ungdomar.  

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Karin Rågsjö och borgarrådet Hamilton. 

 

 

Fråga nr 6. Bostadsbolagens produktion av bostäder   

 

Karin Wanngård (S) ställde en fråga om bostadsbolagens produktion av 

bostäder. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Wanngård och Nordin. 

 

 

Fråga nr 7. Slussens ekonomi  

 

Tomas Rudin (S) ställde en fråga om Slussens ekonomi. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Rudin och Nordin. 

 

 

§ 10  

Anmälda skrivelser 

 

Till kommunfullmäktige hade inkommit följande skrivelser, vilka delgivits be-

rörda organ: 

 

Förvaltningsrätten i Stockholms beslut 

av den 18 september 2013 

 

Beslut (18 september) angående överklagande av kommunfullmäktiges beslut 

(18 februari) avseende Inriktningsbeslut gällande AB Stockholmshems 

nyproduktion av bostäder i kvarteret. N15 inom detaljplan Norra 2, Östermalm, 

Norra Djurgårdsstaden. 

Förvaltningsrätten avslår överklagandet. 

Dnr 311-1705/2012 

 

 


